
Referat fra kretsstyremøte 27.10.2021, Årnes Kafeteria 

1. Oppstartfasen i klubbene. 

Trygve la fram en oversikt over deltakelsen i klubbene i kretsen de 5 siste gangene før siste 
nedstegning sammenliknet med de 5 første spillekveldene etter oppstart. Denne viser en 
gjennomsnittlig nedgang på ca. 2 bord. De fleste klubbene har samme oppslutning som før, men i et 
par klubber er nedgangen betydelig.  

2. Terminlista: Endelig dato og spillesteder for KM-par og KM-lag 2022 ble fastsatt. 

3. Pakker fra NBF til klubbenes re-rekrutteringskampanje ble delt ut. 

4. Evt. økning av kretskontingenten fra medlemmer. 

Kretsens økonomi er så god at styret ikke ser behov for noen økning 

5. Tor Eirik representerte kretsen på det ekstraordinære bridgetinget, han deltok også på 
organisasjonsdagene og fortalte litt fra disse.   

6. Orientering om etikkfilmen fra NBF, lenke blir sendt til alle klubbledere. Kretsstyret mener det er 
viktig at klubbene avsetter tid til å vise og diskutere denne. Enda viktigere er det antakelig at alle 
klubber som ikke har turneringsleder bør finne minst en egnet deltaker til det nettbaserte TL-kurset 
fra NBF med start onsdag 10.11.  


